
 
 
PREMIUM 
Kees Mollen is al 27 jaar trainer in het amateurvoetbal, maar zwaait na dit seizoen af. © 
Charlotte Verhagen / DCI Media  

Na 28 jaar als trainer, gaat Kees Mollen 
stoppen: ‘Mijn vrouw heeft me altijd de 
ruimte gegeven’ 
Nog een maand of vijf en dan zit de trainerscarrière van Kees Mollen er na 27 jaar op. De 
ervaren oefenmeester blijft waarschijnlijk wel op het veld staan, maar zwaait in ieder geval af 
als hoofdtrainer. ,,Het gaat nu nog goed. Ik zou niet willen dat andere mensen zeggen dat het 
niet meer gaat.” 
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Het is winterstop en dus komt Kees Mollen (67) even bij van de eerste seizoenshelft. Voor 
zover dat nodig is voor de nog fitte en sinds april jongstleden pensionado. ,,Straks komen de 
eerste oefenwedstrijden weer, nu ben ik even niet zo met voetballen bezig. Ik ben het huis aan 
het opknappen en schilderen. Zodat straks alles klaar is voor de oude dag”, zegt Mollen over 
zijn stek in Hoogeloon. 

In de eerste seizoenshelft kwam hij met Netersel tot tien punten uit elf duels. Vorig seizoen 
dwong Mollen met Netersel de nacompetitie af. ,,We hebben de lat hoog gelegd en zijn maar 
net geen kampioen geworden. Dit jaar zijn sommige teams een maatje te groot. We hebben al 



36 tegengoals, dat is teveel. We zullen aan de bak moeten en gaan er alles aan doen om 
klassenbehoud veilig te stellen”, zegt Mollen. 

Promoveren is het mooiste dat er is, alleen kampioen worden zit daar nog boven 

Kees Mollen  

Het is voor de laatste keer dat de gelouterde trainer halverwege het seizoen terug- en vooruit 
kan blikken op de prestaties van zijn elftal. Na dit voetbaljaar is het genoeg geweest voor 
Mollen. ,,Het gaat nu nog goed. Ik zou niet willen dat andere mensen zeggen dat het niet meer 
gaat”, zegt hij. ,,Ik moet mijn licentie ook verlengen. Eerst kon je met twaalf studiepunten vijf 
jaar verder. Nu moet je daar veel meer voor doen. En is die licentie nog maar drie jaar 
geldig.” 

Mollen begon zijn trainerscarrière bij Knegselse Boys en maakte daarna de overstap naar 
Hoogeloon, waar hij zelf ook twintig jaar lang als speler in het eerste elftal actief was. ,,Van 
mijn achttiende tot mijn 38ste. Tien jaar in de eerste klasse Afdeling Brabant en tien jaar in de 
vierde klasse KNVB. De hulptrainer van Hoogeloon, Wim Beerens, vond het destijds zonde 
als ik niet aan de gang zou blijven. Toen heb ik mijn diploma gehaald bij docent Wiljan Vloet 
en trainde ik Hoogeloon 2 terwijl ik zelf nog in het vierde speelde. Daarna ben ik begonnen 
bij Knegsel.” 

Ik heb altijd interesse gehad in alles wat er in een club omging. Daar gaf mijn vrouw Petra 
me ook altijd de ruimte voor 
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Daarna volgden dus Hoogeloon en dienstverbanden bij Spoordonkse Boys (drie jaar), 
Tuldania (vier jaar) DEES (drie), Vessem (drie) en weer Tuldania (zes jaar). ,,Bij Tuldania 
zijn we twee keer kampioen geworden en in totaal ben ik vijf keer via de nacompetitie 
gepromoveerd. Met DEES zelfs een keer telefonisch. Ik werd op vakantie gebeld dat we toch 
promoveerden. Omdat een club zich terugtrok en we de best presterende verliezer van de 
nacompetitie waren”, zegt Mollen. ,,Promoveren is het mooiste dat er is, alleen kampioen 
worden zit daar nog boven. Zoals met Tuldania tegen WSJ, op 7 april 2008”, weet hij nog. 
,,Die wedstrijd had alles wat voetbal op ons niveau zo mooi maakt. Heel Esbeek was 
uitgelopen, wat een feest.” 

,,Ik heb altijd interesse gehad in alles wat er in een club omging. Daar gaf mijn vrouw Petra 
me ook altijd de ruimte voor”, zegt Mollen. ,,Ik heb ook altijd het eerste en tweede getraind. 
En ging als het kon ook altijd bij het tweede kijken. Dat is nu niet meer zo vanzelfsprekend.” 

Onvergetelijk 

Ook na dit seizoen blijft Mollen waarschijnlijk trainen, al is het dan niet meer als hoofdcoach. 
,,Het waren onvergetelijke jaren. Met alle vrijwilligers, spelers, supporters en bestuursleden. 
Er is door tweede elftallen en jeugdteams al geïnformeerd, maar ik wil de weekenden in ieder 
geval vrij houden. Maar een goede training weggeven, mensen uitdagen, met jeugd omgaan. 
Dat wil ik wel blijven doen. Daar blijf je zelf ook jong van.” 

 


